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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mit kíván tenni a Kormány a gici tejüzem károsultjainak megsegítésére? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nagyjából egy évvel ezelőtt került új tulajdonos kezébe a gici tejüzem, mely napjainkra nem

csak az üzem működését függesztette fel, de a partnerek kifizetését is . Ennek betudhatóan

három megye tejtermelő gazdái kerültek most kilátástalan helyzetbe, s őt, páran közülük már

fel is hagytak a tejtermeléssel és értékesítették állatállományukat .

Nem először láthatunk hasonló „eljárást” a magyar gazdaságban a rendszerváltás óta .

Küszködő gyár — vagy akár egy egész ágazat — a piacgazdaságra történ ő alkalmatlan átállás,

adóság felhalmozás és végül a külföldi tőke befektető , aki a legtöbb esetben ugyanazon ágazat

piaci szereplője. Végül a magyar gyár bezáratása, valamilyen úton-módon megtörtént .

Hasonló recept alapján járt el a gici tejüzem új izraeli tulajdonosa is, aki a vásárlás után fűt-fát

ígért, mára azonban nyilvánvalóan látszik, hogy a cél nem volt más, mint egy jól m űködő
vállalkozás lefölözése . A probléma „csak” annyi, hogy közben családok és újabb magya r

vállalkozás ment tönkre .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen tervekke l

rendelkeznek a gici tejüzem megmentését illet ően? Miért nem fogadják meg a Jobbik



azon javaslatát, hogy a hasonló üzemeket a térségben tevékenyked ő gazdák tulajdonába

kell juttatni? 2017-től az EU lehetőséget biztosít az id őjárási kockázatok mellett piaci

ingadozások esetén is a kárenyhítés igénybevételére, a konkrét esetben ezt miért ne m

engedik?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . március 20.
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